
Delegatsko vprašanje in zahvala!
Kar malce nenavadno je, da se v zadnjem času v

skupščinski klopi zasliši tudi kakšna pohvala. Tokrat se je
in prav vsc jc prijetno presenetila. Delegat KS Rakova
Jelša je v imenu svoje delegacije in KS izrekel javno
zahvalo občinskemu izvršnemu svctu in drugim dejavni-
kom v občini, ki so s skupnimi močmi razrešili tako
dolgotrajcn zaplet o izbiri optimalne rešitve kanalizacij-
skega omrežja v tcj KS, hkrati pa je tudi pozval upravne
organc, da čimpreje pripravijo zazidalni načrt za to ob-
močje, da bo lahko KS pričcla s konkretnimi akliv-
nostmi.

Kar precej argumentov pa jc imel ludi delegat KS

Barje, ki sc je zavzcl, da preko dclcgatov občinske
skupščine za mestno skupščino posreduje dvc vprašanji
odnosno zahtevi. Prva sc je nanašala na potek proge 17
in njeni razrešitvi — amandma je decembra mestnč
skupščina sprcjcla - o kateri sedaj ni nič znanega odnos-
no se zdi kot da ta problcm nc obstoji. Druga pa jc bils
pravzaprav poziv mestnim upravnim organov. da temelji-
to in po možnosti skupaj s prizadctimi krajcvnimi skup-
nostmi dokončno in tehtno preučijo najbolj smotcrn mo-
žen obvoz in ureditcv prometa na področju KS Barje ir
sosednjih KS pred jesensko zaporo Ižanske ccste. Seda-
nje rešitve so po njihovem mnenju skrajno neprimcrne!


